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Szukasz swojego dzielnicowego?  
Nie wiesz, jak dojecha �  do najbli � szej jednostki Policji? 

Skorzystaj z Aplikacji mobilnej „Moja Komenda”  
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Z serdecznym podzi� kowaniem 
 ks. dr Marian Midura - Krajowy Duszpasterz Kierowców i kapelan SC 
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